
 
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU     
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 26. 3. 2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Prerokovanie žiadosti o.z. Korunovačná Bratislava 

3. BTB – 3 projekty podujatí 

4. Rôzne  

 

 
K bodu 1 
Predsedníčka komisie Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie. 

 

K bodu 2 
Prerokovanie žiadosti o.z. Korunovačná Bratislava 

 

Materiál predložil MUDr. František Stano, predseda predstavenstva BTB a informoval o 3 

projektoch podujatí BTB: 

• Korunovačná Bratislava 

• DonauFest 

• Vínna cesta – v piatok Zväz vinárov s Mestským múzeom uzavreli zmluvu 

- Mgr. Futóová – dôležité sú pevné termíny pre CK, ktoré chystajú akcie rok dopredu 

- Ing. Drozd – je výpadok financií kvôli dlhej zime 

- Ing. Mikušová – mesto môže pomôcť nielen finančne, ale napr. aj poskytnutím priestorov 

atď. 

- Mgr. Kríž – v minulosti neboli Korunovačné slávnosti mestom plne využité 

- Dr. Stano – stratégiou je dotiahnuť turistov prvýkrát a využiť marketingovo moment 

prekvapenia, kedy sú pri krátkej návšteve (napr. z Viedne) očarení centrom Bratislavy 

                       – BTB bola oslovená na participáciu na projekte Limes Romanus 

 

Komisia zobrala materiál na vedomie. 

 

Hlasovanie: prítomní: 5, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

K bodu 3 
BTB – 3 projekty podujatí 

 

Materiál predložil MUDr. František Stano, predseda predstavenstva BTB a informoval o ňom 

členov v rámci bodu 2. 

 

Komisia zobrala materiál na vedomie. 

 



Hlasovanie: prítomní: 5, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

K bodu 4 
Rôzne  

 

- Ing. Potočárová – informovala o „Vývoji cestovného ruchu v Bratislave za rok 2012“. 

Kuriozitou je nárast návštevníkov z Egypta, nárast o 243 % z Lichtenštajnska, rovnako nárast 

návštevníkov z Číny (avšak malý počet prenocovaní, väčšinou len 1 noc), obchodní cestujúci 

znižujú čísla prenocovaní, dĺžka pobytu narastá, nárast na vybranej dani za ubytovanie 

- Ing. Mikušová – Čo ďalej s číslami? 

- Ing. Potočárová – je potrebné komunikovať s médiami, venovať sa stratégii „City break“ 

- Ing. Reinerová – informovala o projekte SAV o mapovaní dominánt postavených za 

komunistického režimu v rámci strednej a východnej Európy, tieto objekty charakterizujú 

vtedajšiu dobu a sú príťažlivé pre návštevníkov (architektov), ktorí sa s nimi vo vyspelých 

krajinách nestretli, tieto budovy sú zdrojom poznania, Európska komisia tento projekt bude 

podporovať, SAV vytipovala tieto stavby u nás – fáza výskumu, členstvo na „Kultúrnej ceste“ 

môže byť neskôr spoplatnené, no zároveň podporované Európskou komisiou, SAV – 2,5 roka 

vytipovávala tieto stavby, bolo by vhodné pozvať SAV na zasadnutie komisie 

- Ing. Mikušová – Aká bola podpora mesta na nedeľnom behu? 

- Ing. Potočárová – Mesto beh podporovalo dosť široko, napr. odvozom odpadu,  staraním sa 

o bezpečnosť... 

- Mgr. Kríž – bol oslovený s projektom, ktorý by mohol byť prezentovaný komisii po 

stanovisku hl. architektky 

- Ing. Mikušová – mesto je plné reklám 

- Dr. Stano – Wifi spoty boli dobrým ťahom 

 

 

 

 

 

Ing. Anna Reinerová v.r. 

predsedníčka komisie 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Mattošová 

    tajomníčka komisie 


